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ZÁPISNICA Z 2. ZASADNUTIA MESTSKEJ ŠKOLSKEJ RADY 

 

Miesto konania: zasadacia miestnosť Útvaru školstva a športu, Lichnerova ul. 61, Senec 

Dátum a čas konania: 30.05.2022 o 16:30 

Prítomní členovia: Ing. Diana Bezúrová, PaedDr. Sidónia Dolezsálová, Mgr. Ladislav Kása, 

Mgr. Mónika Matus, Katarína Németh Kováčová, Ing. Tibor Németh , JUDr. Michal Oravec, 

Mgr. Ján Paľov, Ing. Ján Pullman, PaedDr. Monika Snohová, PaedDr. Jana Tamášiová 

Prítomný hosť: JUDr. Mgr. Jana Glodžáková - metodička pre riadenie škôl a školských 

zariadení  

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

2. Informácia k zápisom do MŠ a ZŠ v Senci 

3. Správa o výsledkoch hospodárenia škôl a školských zariadení 

4. Žiadosť o zaradenie SMŠ Jahôdka do siete škôl 

5. Informácie o vzdelávaní ukrajinských žiakov vo vytvorenom centre 

6. Rôzne  

 

1. OTVORENIE 

Druhé zasadnutie MŠR otvorila a viedla PaedDr. Monika Snohová, predsedníčka MŠR, ktorá 

privítala prítomných členov MŠR a zároveň predstavila nového člena PaedDr. Janu Tamášiovú 

– riaditeľku Základnej školy Mlynská, ktorá bola obsadená do funkcie po písomnom odstúpení 

Mgr. Ivety Barkovej – riaditeľky Súkromnej základnej školy v zmysle štatútu MŠR ako ďalšia 

v poradí z riaditeľov škôl, z platných volieb zo dňa 20.01.2022.  

 

2. INFORMÁCIE K ZÁPISOM DO MŠ A ZŠ V SENCI 

JUDr. Mgr. Jana Glodžáková informovala o stave zápisov, aj na základe materiálov, ktoré boli 

vopred zaslané členom MŠR emailom: 

- Do MŠ ešte stále prebiehajú zápisy do 31.05.2022, čísla sú preto len orientačné 

- ZŠ Mlynská otvorí v školskom roku 2022/2023 4 triedy prvého ročníka s celkovým 

počtom detí 90. Spádových detí je 141, 14 odkladov, 18 nespádových zapísaných detí, 

spolu to tvorí 173 zapísaných detí. (1 spádové dieťa ešte nie je zapísané) 

51 detí bude umiestnených do ZŠ Kysucká 

- ZŠ J.G. Tajovského otvorí v školskom roku 2022/2023 6 tried prvého ročníka 

s celkovým počtom 130 detí. Spádových detí je 112, 10 odkladov, 35 nespádových 

zapísaných detí, spolu to tvorí 171 zapísaných detí. (4 spádové deti ešte nie sú zapísané) 

- ZŠ Kysucká otvorí v školskom roku 2022/2023 6 tried prvého ročníka, z toho 51 detí 

bude umiestnených zo spádových zapísaných detí zo ZŠ Mlynská. Spádových detí je 

71, 7 odkladov, 20 nespádových zapísaných detí, spolu to tvorí 98 zapísaných detí. 
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- ZŠ s VJM A.M.Szencziho otvorí v školskom roku 2022/2023 2 triedy prvého ročníka 

s celkovým počtom 33 detí. Spádových detí je 33, 3 odklady, spolu to tvorí 36 

zapísaných detí. 

- Riaditelia informovali, že žiadostí stále pribúda aj po oficiálnych zápisoch a preto čísla 

a stavy nie sú konečné 

- Do MŠ sa tento rok bude prijímať viac menších detí ako predošlé školské roky, keďže 

odchádza väčší počet predškolákov a tak bude umiestnených viac detí ročníkov 2018 a 

2019. 

- MŠ Slnečné jazerá – podaných 95 žiadostí, z MŠ odchádza 33 predškolských detí 

a môžu prijať 33 nových detí. 

- MŠ Kysucká – podaných 164 žiadostí, odchádza 73 predškolských detí a môžu prijať 

73 nových detí z toho 16 detí bude ročník 2018 

- MŠ Kollárová – podaných 195 žiadostí,  98 predškolských detí – niektoré deti majú 

odklad, počet odchádzajúcich detí riaditeľka MŠ upresní po zápisoch, môžu prijať 80 

nových detí 

- MŠ Fándlyho – podaných 124 žiadostí, odchádza 33 predškolských detí a môžu prijať 

40 nových detí. Elokované pracovisko Hurbanova Ves - 22 žiadostí 

- MŠ Košická – podaných 146 žiadostí, odchádza 34 predškolských detí a môžu prijať 34 

detí 

- MŠ s VJM – podaných 35 žiadostí, odchádza 26 predškolských deti a môžu prijať 20 

detí 

- Celkový počet podaných žiadostí do MŠ je zatiaľ 761 (aj duplicitných), prijatých detí 

môže byť 360 

 

Predsedníčka MŠR – PaedDr. Snohová sa opýtala či sú už počty žiadosti vyčistené od 

duplicitných. 

JUDr. Mgr. Glodžáková odpovedala, že vo štvrtok t.j. 02.06.2022 bude stretnutie Útvaru 

školstva a športu s riaditeľmi MŠ, kde budú žiadosti a počty definitívne vyčistené od 

duplicitných. 

- ZUŠ – informácie k zápisom a počtu detí zatiaľ nie sú k dispozícii, konečné informácie 

bude mať škola v septembri 2022, predpokladá sa 880 detí, ktoré budú žiakmi ZUŠ 

Ing. Pullman sa spýtal či na ZŠ Tajovského ostávajú prvácke triedy na elokovanom 

pracovisku na Kysuckej. 

Mgr. Kása odpovedal, že áno, vďaka elokovanému pracovisku môžu otvoriť až 6 tried 

prvého ročníka. 4 triedy budú umiestnené na elokovanom pracovisku a 2 triedy budú priamo 

v priestoroch ZŠ Tajovského. 

Mgr. Paľov sa spýtal na „kľúč“ podľa ktorého sa vyberali spádové detí na ZŠ Mlynská. 

PaedDr. Tamášiová odpovedala, že boli uprednostnené deti súrodencov, ktorí už sú žiakmi 

ZŠ Mlynská, deti so zdravotným znevýhodnením a deti podľa vzdialenosti trvalého 

bydliska dieťaťa od ZŠ Mlynská. Minulý rok sa neosvedčil iný systém, preto tento rok 

zvolili hore uvedený „kľúč“. 

Ing. Pullman sa spýtal, odkiaľ sa hlásia nespádové deti a riaditelia odpovedali, že sú to deti 

z iných obcí, ktorých rodičia buď pracujú v Senci alebo majú podobné dôvody prečo deti 

zapísať do Senca. Rovnako sa stáva aj, že sa spádové deti zapíšu do ZŠ mimo 

zriaďovateľskej pôsobnosti Senca. Všetky informácie budú mať do 15.06.2022. 
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Prečo informácie nevyberajú z RIS, kde by mali byť uvedené, kde bolo dieťa prijaté 

odpovedali riaditelia ZŠ, že RIS nedisponuje všetkými informáciami, ťažko sa 

dohľadávajú... 

Mestská školská rada berie na vedomie. 

 

3. SPRÁVA O VÝSLEDKOCH HOSPODÁRENIA ŠKÔL A ŠKOLSKÝCH 

ZARIADENÍ 

JUDr. Mgr. Jana Glodžáková informovala o výsledkoch hospodárenia škôl a školských 

zariadení v roku 2021 na základe vypracovanej správy k Sumárnemu výkazu za rok 2021, ktorá 

bola vopred zaslaná členom MŠR emailom: 

- V zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Senec v roku 2021 boli 4 ZŠ ( 3 s VJS a 1 s VJM), 

1 základná umelecká škola a 6 materských škôl. 

- Normatívne finančné prostriedky na rok 2021 boli stanovené na začiatku roka 2021 

v celkovej výške 4 843 802 € (použité na mzdy, odmeny, odvody, prevádzkové náklady, 

údržba,...) a nenormatívne finančné prostriedky boli vo výške 341 395 € (vzdelávacie 

poukazy, dopravné náklady, havárie,...).  

- Mesto Senec – ako zriaďovateľ, poskytol v roku 2021 vlastné finančné prostriedky na 

dofinancovanie troch základných škôl (ZŠ Kysucká, ZŠ Mlynská a ZŠ s VJM 

A.M.Sczencziho) vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti, v celkovej sume 160 788 €. 

Ďalej vyzvala členov MŠR na otázky k predloženej správe. 

Ing. Pullman sa informoval ohľadom končiaceho projektu na asistentky v školách. Čo 

s nimi bude ďalej? 

Mgr. Matus odpovedala, že žiaľ budú musieť byť prepustené, keďže nie sú financie na ich 

mzdy. Ich fungovanie je možné len pri dotáciách a je ešte možnosť, že nejaké budú keďže 

má informácie, že fondy z roku 2021 nie sú spracované a do roku 2023 by mali byť aj spätne 

refinancované. 

JUDr. Mgr. Glodžáková informácie potvrdila ale nič nie je ešte oficiálne zverejnené a  isté. 

Na ZŠ v pôsobnosti mesta Senec je viac integrovaných detí, ktoré potrebujú osobné 

asistentky/špeciálne pedagogičky.  

PaedDr. Tamášiová informovala, že na ZŠ Mlynská je 54 integrovaných detí z toho 13 má 

asistentku. 

Mgr. Matus informovala, že na ZŠ s VJM je 21 integrovaných detí a len 2 majú asistentku. 

Mgr. Kása informoval, že na ZŠ Tajovského je 6 asistentiek ale z toho len 1 a pol je 

hradených zo štátu, zvyšok ide z financií mesta. 

Mestská školská rada berie na vedomie. 

 

4. ŽIADOSŤ O ZARADENIE SMŠ JAHÔDKA DO SIETE ŠKÔL 

Predsedníčka MŠR – PaedDr. Snohová oboznámila členov o žiadosti Súkromnej materskej 

škôlky Jahôdka o zaradenie do siete škôl a školských zariadení SR v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Senec. Podklady boli členom MŠR zaslané vopred emailom. Odporúčanie 
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MŠR si vyžiadala komisia školstva a športu a bude interpretované aj do Mestskej rady. 

Škôlka má kapacitu 15 detí schválenú RÚVZ. 

Ing. Pullman sa vyjadril, že zaradenie SMŠ do siete škôl nerieši situáciu a že vyjadrenie 

MŠR nie je potrebné k podaniu žiadosti. 

Predsedníčka MŠR – PaedDr. Snohová uviedla, že MŠR má dať len odporúčanie 

a o samotnom zaradení SMŠ budú hlasovať poslanci. Je si vedomá potreby novej štátnej 

materskej školy. Rovnako upozornila, že ak je súkromná škola zaradená do siete škôl a 

školských zariadení SR musí dodržiavať schválený školský vzdelávací systém a v súlade 

s ním postupovať. 

Uznesenie MŠR 06/2022:  

Mestská školská rada v Senci odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu Mesta Senec 

Žiadosť o povolenie zápisu do siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky – 

Súkromnej materskej školy Jahôdka, o.z. Marhuľová 4, 903 01 Senec 

Hlasovanie: 

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 1 

 

5. INFORMÁCIE O VZDELÁVANÍ UKRAJINSKÝCH ŽIAKOV VO VYTVORENOM 

CENTRE 

JUDr. Mgr. Glodžáková informovala, že vo vytvorenom centre v priestoroch Mestského 

kultúrneho strediska v Senci je umiestnených 23 detí. Deti sa priebežne menia. Najmä 

z dôvodu, že niektoré rodiny sa vracajú späť na Ukrajinu. Ak dieťa odchádza automaticky 

stráca svoje miesto vo vytvorenom centre a do centra je umiestnené nové dieťa. Bol už aj prípad 

keď sa rodina opäť vrátila na Slovensko, dieťa však ide opäť do poradovníka, keďže jeho miesto 

je zabraté. V centre pracujú 2 učiteľky ukrajinského pôvodu ďalej slovenskí lektori, ktorí učia 

deti slovenský jazyk a slovenská psychologička. V centre je aktuálne 7-8 detí, ktoré majú 

problémy a sú riešené v spolupráci s rodičmi a psychológom. V Senci sa nachádza 202 

prihlásených ukrajinských detí z toho 23 je umiestnených v adaptačnom centre. Tieto deti by 

mali byť umiestnené do slovenských škôl v najbližšom školskom roku. Školský útvar 

informoval nielen prezidentku SR ale aj Ing. Ondeka zo školských odborov o aktuálnej situácii, 

nielen v Senci, o nedostatku miest v školách a škôlkach a o potrebe samostatného riešenia pre 

deti utečencov z Ukrajiny. 

Mgr. Paľov sa spýtal koľko z 202 ukrajinských detí je v predškolskom veku, keďže centrum je 

len pre deti predškolského veku.  

JUDr. Mgr. Glodžáková informovala, že počet je tak 50 na 50 žiakov ZŠ a MŠ. Stredoškolákov 

je malý počet ale školský úrad usmerňuje rodičov a žiakov aj pri stredných školách. Zápisy na 

stredné školy budú uzavreté k 18.06.2022. 

Ing. Pullman sa spýtal, či nebolo žiadne dieťa doposiaľ umiestnené do škôl a škôlok. 

Mgr. Matus informovala, že v ZŠ s VJM A.M.Szencziho je umiestnený jeden žiak, ktorý 

ovládal maďarský jazyk. Je v ôsmej triede a javí sa ako šikovný žiak.  
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JUDr. Mgr. Glodžáková sa spýtala Ing. Pullmana akú skúsenosť má SZŠ s umiestnenými deťmi 

z Ukrajiny.  

Ing. Pullman odpovedal, že je to pre každého nová a dobrá skúsenosť. Vidia zmenu k lepšiemu 

aj u slovenských detí. Sú veľmi nápomocné a aj na úkor straty určitého komfortu hodnotia 

umiestnenie detí ako správnu a dobrú voľbu. Deti, ktoré prišli sú múdre a stále hodnotí celú 

situáciu ako veľmi citlivú. Deti sú umiestnené od apríla 2022 a dá sa povedať, že už sú 

aklimatizované. 

Mgr. Paľov sa spýtal, že keď v adaptačnom centre je umiestnených len okolo 10 % 

z prihlásených detí utečencov z Ukrajiny a to vo veku do 7 rokov, čo robia zvyšné deti. 

JUDr. Mgr. Glodžáková informovala, že sú so starými rodičmi, s rodičmi, veľa detí je ešte na 

online vzdelávaní – až okolo 80%. Majú online skúšky a ukončia ročník v „Ukrajine“. V Senci 

nie je priestor, ktorý by sa dal využiť na umiestnenie týchto detí. Mesto hľadá prenájom, ale 

treba si uvedomiť, že všetko ide z financií mesta (mzdy, strava, priestor). 

Ing. Pullman sa informoval, či nie je v pláne mesta získať financie  z iných zdrojov. 

Mgr. Matus uviedla, že celý proces sťažuje prílišná byrokracia. Na umiestneného žiaka 

z Ukrajiny zatiaľ nedostali ešte žiadne € na stravu a to nehovorí o vyúčtovaní školských potrieb. 

JUDr. Mgr. Glodžáková informácie potvrdila.  

Mgr. Matus sa ďalej informovala, či nie je potrebné zorganizovať ešte zbierku pre utečencov 

z Ukrajiny, ešte počas prebiehajúceho školského roku. 

JUDr. Mgr. Glodžáková uviedla, že aktuálne je skôr problém s ubytovaním utečencov. Zásoby 

školských potrieb priebežne rozdávajú podľa dopytu žiakov a rodičov a ešte sa neminuli. 

Ponuku však uvítala a uviedla, že ju prehodnotia na školskom úrade a v prípade potrebu 

požiadajú školy o pomoc. 

 

6. RÔZNE 

Ing. Pullman sa opýtal na novú povinnosť a to vypracovanie Správy o výsledkoch a 

podmienkach výchovno–vzdelávacej činnosti (silných a slabých stránok, ktoré má vypracovať 

škola so súčinnosťou s Radou školy). 

Mgr. Paľov sa opýtal ako ma byť rada súčinná, keď doposiaľ si to školy vždy vypracovávali 

samé.  

Ing. Pullman uviedol, že to má iniciovať rada školy a presadila to SKU (Slovenská komora 

učiteľov) 

Mgr. Matus uviedla, že pôjde o prieskum medzi rodičom, učiteľom a žiakom. 

Ing. Pullman sa informoval ako sa budú hodnotiť riaditelia. 

JUDr. Mgr. Glodžáková uviedla, že zriaďovateľ – v tomto prípade mesto Senec vypracuje 

dotazník pre učiteľov so súčinnosťou riaditeľov a vyhodnotí ho do 31.08.2022. Zákonom nie je 

daný jednotný dotazník preto je to na zriaďovateľovi. Celé Slovensko však nebude mať 

jednotné výsledky. 
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PaedDr. Tamášiová uviedla, že doteraz si dotazníky a prieskumy u učiteľov robili riaditelia 

sami pre seba. Odteraz bude metodika navrhnutá mestom Senec pre všetky školy v meste 

rovnaká. 

Ing. Pullman sa ďalej informoval na výsledok testovania deviatakov ZŠ v meste Senec. 

JUDr. Mgr. Glodžáková uviedla, že výsledok testovania je priemer. Viac ukážu výsledky 

prijímačiek na stredné školy, ktoré ešte prebiehajú. Ďalej informovala, že RUŠS (Regionálny 

úrad školskej správy) môže najnovšie zriaďovať materské školy, čo by malo viesť 

k zjednodušeniu celého procesu. Kto však bude financovať a ďalej riadiť materské školy ešte 

nie je zrejmé. 

Ing. Pullman sa spýtal opätovne na zriadenie mládežníckeho parlamentu v Senci. 

MŠR daný návrh podporila a JUDr. Mgr. Glodžáková uviedla, že školský úrad sa zapojil do 

projektu Iuventy: SAMO - Strategické plánovanie v oblasti práce s mládežou pre samosprávy.  

K príprave Koncepcie je potrebné mať veľmi dobe zanalyzované potreby, po 

skúsenostiach ostatných samospráv proces tvorby Koncepcie trvá min. 1 rok 

 

Na záver predsedníčka MŠR poďakovala prítomným členom MŠR za ich aktívnu účasť, 

uviedla, že najbližšie zasadnutie MŠR bude v novembri 2022 po vypracovaní a odovzdaní 

koncoročných správ a zasadnutie ukončila. 

 

V Senci dňa 06.06.2022 
 
Zápisnicu zapísala Ing. Diana Bezúrová, v.r.                     _________________________  
 
 
 
Zápisnicu overil: Mgr. Ladislav Kása, v.r.                           __________________________ 
 
 
 
Predsedníčka MŠR: PaedDr. Monika Snohová, v.r.         __________________________ 
 

 

 

 

 

 

 


